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Abstract (en)
[origin: US4819343A] In the course of a process carried out on a packaging machine for (cigarette) packs, it is necessary for glue spots to set. For
this purpose, there is a drying turret (20) which is equipped with a plurality of sawtooth-shaped pockets (27) directed approximately radially. These
form chambers (31) which are arranged offset relative to one another and which are each intended for receiving a pack (21). It is thereby possible to
handle effectively even only partially filled pockets (27).

Abstract (de)
Im Zuge einer Verpackungsmaschine für (Zigaretten-) Packungen ist ein Abbinden von Lemistellen erforderlich. Hierfür ist ein Trockenrevolver (20)
vorgesehen, der mit einer Vielzahl von annähernd radial gerichteten, sagezahnförmig ausgebildeten Taschen (27) versehen ist. Diese bilden versetzt
zueinander angeordnete Kammern (31) je zur Aufnahme einer Packung (21). Dadurch ist es möglich, auch teilgefüllte Taschen (27) wirksam zu
handhaben.
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